
  

Sprostowanie 
odnoszące się do sprawozdania z obrad VII. Walnego 

Zgromadzenia Towarzystwa leśnego. 

W „Sylwanie na str. 354 i 855 wydrukowano w sposób nie- 

dokładny moje przemówienie, dla tego wyjaśniam, iż w imieniu 
Wydziału przemówiłem (wedle stenogramu) jak następuje : 

„Co do wniosku drugiego, muszę zauważyć, że Wydział 
przeciw zasadzie zakupienia losów 3°/, nie by nie miał, gdyż kie- 

rowała komisyą rachunkową myśl przewodnia korzystania z ewen- 
tualnej wygranej; Wydział doradzał jednak, aby zmodyfikować 
zakupno do minimalnej cyfry. W zamknięciu rachunkowem z 1. 

sierpnia ma wprawdzie „Sylwan* w zapasie 474 złr. 94 с%., 

ale z końcem roku będzie miał niedobór, który trzeba będzie po- 
kryć z funduszów Towarzystwa. 

Funduszu pomnikowego i premiowania zalesień liczyć nie 
można, więc pozostaje w rachunku tylko 1430 złr. 30 et 

Zwrócić jeszcze należy uwagę, że skoro po zgromadzeniu ze- 

szłorocznem, w ostatnich kilku miesiącach cały wydatek wynosił 

około 1100 złr. to w roku dalszym — ze wzrostem potrzeb co 

najmniej okaże się o 200 zł. wyższym. 
Z całego więc obecnego zapasu ogólnego 2120 zł. 45 ct., nie 

możnaby lokować 1000 złr. w losach. U nas jest ustawiczny ruch 

pieniężny, a nadto Wydział nie zgadza się z lokacyą w losach 57/, 

dla tego jeszcze, że mamy w Banku 4'/,. 

Gdybyśmy jednak mieli dla szansy wygranej kontentować się 

mniejszym odsetkiem i gdyby Walne zgromadzenie poparło ten 

wniosek komisyi rachunkowej, to eo najwięcej 500 złr. możnaby 

umieścić w losach. 

Co się tyczy pierwszego wniosku »sporządzenie inwentarza 

rekwizytów« to jest bardzo racyonalnc, chociaż obecny inwentarz 

nasz jest jeszcze bardzo szczupłym «. Romuald Makarewicz.


